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In Loving Memory of Pastor William 

 

AGS International Members  Daniel & Juliet Visitacion 

 

Good morning, my name is Juliet and Daniel Visitacion. We were working in 

Afghanistan as missionaries from 1986 to 2007.  

 

We were honored to partner with AGS through pastor William. When we were in 

HK, pastor William showed us what AGS is all about. We were blessed and grateful to 

partner with them thru him. Through pastor William, we were able to serve the Afghans 

in the difficult times through the years and till these days. We are grateful that we have 

known pastor William whose passion is to serve the Lord even to his death.  

 

To his family, we want to thank you for sharing Pastor William with us. Are the 

sympathies and condolences knowing that we love him, know that we are praying for 

you. God bless you. May the Lord continue to use you in your ministries. Thank you. 

 

懷念梁偉材牧師 

 

環球宣愛協會柬埔寨國際同工  但以理和茱麗葉 

 

(但以理和茱麗葉於 1986年至 2007年在阿富汗服侍，現於美國繼續服侍。但以

理培訓年輕人服侍及後勤支援，並不時前往難民地區進行救助與牧養。茱麗葉

是一位全職護士。) 
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早晨，我們是但以理和茱麗葉。1986年至 2007年，我們是在阿富汗服侍

的宣教士。 

 

我們深感榮幸能透過梁偉材牧師與環球宣愛協會成為差傳伙伴。當我們在

香港的時候，梁牧師讓我們知道協會是怎樣的，我們感恩可以透過他與協會合

作。藉著梁牧師，我們能在以往患難的年日，一直服侍阿富汗人到現在。我們

感恩可以認識梁牧師，他的熱情是要服侍主，至死忠心。 

 

在此我感謝他的家人，與我們分享梁牧師。因著對他的愛，我們為你們送

上深切的同情和慰問，也會為你們禱告，願主賜福你們，並願主在你們的事工

上繼續使用你們。謝謝大家。 
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